
OBEC ČERNOUČEK
ZÁPIs

z 312023 zasedání Zastupitelstva{b"" ČrnNouČE'r, které se konalo dne

Jednání zastupitelstva se konalo v mistnosti obecního úřadu čp.50 od l7,00 hod., ukončeno
bylo v 18:36 hod. Jednání řídila starostka obce ing. arch. Lucie Kavánová dále jako
předsedající.

Přítomno| 7 ělenů za§tupitelstva obce (viz prezenční listina).
Omluveni: 0 člen za§tupixel§tva
Neomluveni: 0
Ho§té: l
občané: 0
zaháiení zasedání zastuoitelstva
starostka přivitala čleÍly zastupitelstva obce. Konstatovala že zasedliní zastupitelstva obce je
usnášeníschopné.

l, Volba ověřovatelů zápisu a zaDis_9y3!9!§_!éEi§!
PreOse@altin Klíma, pani Libuše Havličková
a zapisovatele pro pořízení zítpisu z3l2022 msedlíLni zastupitelstva obce pan Zdeněk Karhan,

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce Černouček schvaluje ověřovatele zápišu ve složení: pan Martin
Klíma , paní Libuše Havlíčková a zapisovatel€m pana Zdeňka Karhana.
Výsledek hlasování: Pro 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 1/11/2023 bylo schváleno

2. §chválení orogramu
Předsedající předložila nárrh programu 3/2023 zasedáni zastupitelstva obce tak, jak byl
vyvěšen na úřední desce drc 22.1.2023.
Doplněni nebo připominky členů zastupitelstva obce k programu zasedání byly vzneseny,
Program doplněn o body: 1 1). 5. Aktualizace územniho planu Ústeckého kmje

\2). Portál vhodného uveřejňování (PVU)

ProgramI
1. Volba ověřovatele ápisu a zapisovatele Zápisu
2. Schválení programu
3. Kontrola dříve přijatých usnesení zastupitelstva
4. smlouva o zřizení věcného břemene služebnosti č. IP-l2-4ol2'l88NB/0l
5. Projednáni nové varianty umístěni §íavby č.IY 402313l/002
6. Odkoupeni pozemký344/3'1,344/34,kte.ý je použivánjako dvůr u kultumiho

zaňzeni obce.
7, lZS projednáni dotačniho programu ..Program 2023" Úsleckého kraje
8, Koridor D8 z,s- přistoupení obce do spolku Koridoť D8 z.§.

9. Kočičí domov sluníčko, žádost o daí, darovací smlouva
10. Inventarizace
I l. 5. Aktualizace územrriho plánu Ústeckeho kraje
1,2. Portálvhodnéhouveřejňování(PVU)



13. Diskuze
14. /,a\er

Hlasování o doplnční nových bodů programu:

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0

Hlasováni o bodu t l. 5. Aktuali/a(e územniho plánu Ú§teckého kraje

Výsledek hlasování: Pro: 7 Pťoti: 0 Zdtželi se 0

Hlasování o bodu 12. 
, 

Pořtál vhodného uveřejňování (PvU)

výsledek hlasování| Pro: 7 Proti: 0 Zdížell se: 0

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo bbce Čer ouček §chvaluje přogram 3/2023 za§edání zastupitelstva obce
doplněný o bod ll, 12.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: o
usnesení 2lll2o23 bylo schváleno

3. kontrola dříve Dřiiatých usnesení za§tupitelstva:
Konstatování, že proti zápisu z minuléhojednáni nebyly vzne§eny žádné připomínky členů

zastupitelstva obce. Z usneseni ne\yplýval žádný úkol,

4. smlouva o zřízení věcného břemene služebnošti č. |p-l2-4012788/vB/01
Za§tupitelstvo obce projednalo smlouva o zřízeni věcného břemene služebnosti č. IP-l2-
40I2788NB/01.

Návřh u§ne§ení:
Zastupitelstvo obce Černouček schvaluje Smlouva o zírzení věcného břemene
služ€bnosti č. IP-l2-40121 88N Bl0l

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0
U§ne§ení č.3/U2023 bylo schváleno

5, Proiednáni nové variantv umíštění stavbv č. Iv - 4023131/002

Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se stavbou posilujici energetickou infrastrukturu,

Návrh u§ne§ení:



Zastupitelstvo obce Černouček pověřuje starostku obce podpi§em §mlourT § firmou
CEZ Di§tribuce za§toupenou íirmou INELSEV s,r.o. a zřízení věcného břemene s číslenr
stavby Iv _ 402313U002

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení č,4/1/2023 bylo §chváleno

6, odkouDení Dozem ku344/37. 344/34.kieni ie DouživáD iako dvůr u kulturniho
zaíízení obce.

zastupitelé byli sezrámeni se situací o nalovnání vlastnických rozdílů po digitalizaci map
Katastráního uřadu a to odkoupením pozemkí344/37 a344l34 od p. Jourové,

Návřh usnesení:
Zastupitelstvo obce Černouček zmocňuje starostu obce zpracováním nabídky na odkup
pozemků za cenu v místě obryklém.

Výsledek hlasovrini: Pro: 7 Pťoti| 0 Zdrželi se]. 0
Usnesení č.5/12023 bylo §chváleno

7. lZS nroiednání dotačního Drocramu ..Prosram 2023" l']stockého]klai9

Zastupitelé byli §eznámeni s návrhem na podáni dotace projednotku dobrovolných hasičů
JSDH Čemouček a to na vybavení, školení a servis techniky.

Návrh u§nesení:
Zastupitelstvo obce Černouček schvaluje podání žádo§ti o dotaci na projekt,, lybavení
j€dnotky J§DH cernouček 2023" z Programu 2023 přo poskytování dotací z rozpočtu
Usteckého kraje a závazek spolufinancování projektu v minimální výši 10% z
po§kytnuté dotace projektu,

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení č.ó/1/2023 bylo schváleno

8.

Stalostka seznámila zastupitele s podminkami přistoupení obce k spolku KORIDOR D8,

Návrh usnesení:
za§tupitel§tvo pověřuj€ §taro§tku podpi§em §mloutT o y§tupu jako řádného člena do
zapsaného spolku KORIDOR D8 z.s.

Výsledek hlasováni; Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení č.7/1/2023 bylo schváleno



9, kočičí domov sluníčko. žádo§t o dar. darovací smlouva

stalostka sealámila zastupitele s ádostí kočičího domova ,,sluníčko". Zastupitele se
po diskuzi dohodly na piíspěvku 5000,-Kč na zmíněni kočičí útulek.

Náyrh usnesení:
Zastupitel§tvo obce Černouček pověřuje starostku podpi§em darovací šmlouvy
§ kočičím domoyem sluníčko a to Ý€ t"ýši 5000,- Kč

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0
U§nesení č.8/U2023 bylo schváIeno

Zdržell se:

10. Informace o orůhěhu inventarizace

Zastupitele byli seznámeni s probíhající inventarizací majetku obce. Inventarizační komise
pracuje ve složení předseda: Zdeněk Karhan, člen: Jan Kolous, člen: Martin Klima.

] l. 5. Aktualizace územniho o|ánu l'Jsteckého kr.aje

Starostka seznámila zastupitele s dokumentací o aktualizaci územního rozvoje Ústeckého
kraje, Jako host vystoupil p, Klečka a seznámil nás s plány obcí Mnetěš, vlažkov a straškov.
Jejich připominkami, které uplatňují k územnímu plánu.

Návrh usne§ení:
Usnesení Zo ve Yěci návrhu 5. aktualizace Zásad územního rozvoje Ústeckého kraje_
(S.AZUR ÚK) a vyhodnocení vlivů S,AZUR ÚK na udržitelný řozvoj území (VVUŘÚ).

Za§tupitelstvo pověřuje starostku k zaslání námit€k na Krajský Úřad Ústeckého kraje.

Námitka č.1

b.

Vymezené území dotčené námitkou

k,ú, Černouček

obsah námitky

Požadujeme do návrhu 5, aZUR ÚK zapracovat dodatečná opatření k
minimalizaci Vlivu záměru na Národní kulturni památku (NKP) Hora Říp, a to
ve formě vedení VRT v překrytém zářezu, připadně tunelu v ochranném
pásmu NKP Hora Říp. zaústit vnt do tunelu v katastru obce se nám jeví
jako nezbytné ivzhledem k tomu, že se obec primárně obává hluku z
rázových vln při výjezdu z tunelu Ledčice. z dostupné dokumentace není
zřejmá přesná poloha výiezdu z tunelu vúěi naší obci. obec Černouček
doporučuje prodloužit Výjezd z tunelu až za hranice katastru obce.



odúvodnění námitky

ProjednáVaná dokumentace neřeši miru Vlivu záměru na národni kulturní památku
Hora Rip a jeji ochranné pásmo, V odůvodnění je V rámci naplňoVání republikových
priorit územniho plánování konstatováno toto:

,,základní požadavky na ochranu a rozvoj přírodních, civilizačních a kulturních hodnot
Ústeckeho kraje isou stanoveny v ramci ptatných zÚR UK. V rámci sazÚR ÚK Jsou
tyto požadavky dále upřesňovány stanovením příslušných úkolů pro územní
ptánování a využívání územi vymezeného koridoru ŽDl-A / ŽDl-B / ŽDl-C.
společným znakem těchto úkolů je zejména ochrana hodnot území (.lsteckého kraje
a snaha o minimalizaci potenciáIních negativních vlivů plynoucích z realizace
předmětného záméru. Tyto úkoly byly stanoveny s ohledem na požadovanou míru
obecnosti, méřítko (1 : 100 000) a koncepční pojetí zásad územního rozvoje ve vazbě
na § 36 odsl 3 stavebního zákona, dle kterého zásady územního rozvoje nesmí
obsahovat podrobnosti náIežející svým obsahem územnímu plánu, regulačnímu
plánu nebo navazujicím rozhodnutím."

Dále vyhodnocení vlivu rázových vln 3e nezdá b:ít v projednávané dokumentaci
do st at ečn é z a pracov á no.

stanovená opatření V rámci Výrokové čásh 5.aZÚR,sou velml obecná a neodpovídají
Významu národni kulturni památky Hora Říp,

Námitka ě.2

a, Vymezené územi dotčené námitkou

k,ú. Černouček

obsah námitky

Požadujeme doplnit a řádně vyhodnotit kumulativni a synergické Vlivy záměru s
dalšími záměry V územi a zejména se stáVajícimi stavbami především souběžně
vedenoU dálnici D8, železničními tratěmi č, 090 a č, 096 a záměrem terminá|u VRT
Roudnice nad Labem, Požadujeme na zák|adě doplněného Vyhodnoceni
kumulativních a synergických vliVů do náVrhu 5.aZUR doplnit konkrétni opatření pro
předcházení, snížení nebo kompenzaci v|iVů zjištěných nebo předpokládaných
negativních VliVů na životní prostředí,

odůvodnění námitky

celé vyhodnoceni Vlivů 5.aZÚR ÚK na žavotni prostředí se zabývá pouze samotným
zámérem a Veimi obecně vyhodnocuje kumulativní a synergické Vlivy, Např, uvádí, že
realizaci železniční tratě dojde ke snížení intenzity dopravy na silnicích a tím pádem
ke snížení hlukové zátěže kolem těchto komunikací, s tímto názorem se
neztotožňujeme, neboť §e dá očekávat, že dojde k přesunu nékter,ých cestujícich ze
stávajicích aUtomobilů do Vlakú, alei naopak na někteFých silnicích dojde k nárůstu
intenzity dopravy, neboť vzhledem k umístěni terminálu u Roudnice n.L, se budou tito
cestující dopravovat k terminálu, ke kterému budou přijiždět skze naší obec. Tedy
dojde ke změně dopravních toků a intenzit dopravy na siIničních tazích, což



dokumentace Vůbec nezohledňuje, Kumulativni a §ynergické vlivy nejsou dostatečně
řešeny aniVe Vztahu ke stáVajicídálnici D8,

Námitka č.3

a. Vymezené území dotčené námitkou

k,ú. Černouček

obsah námitky

obec nesouhlasis Vymezenim koridoru ŽD1 dle 5, azÚR ÚK bez řešení územních a
dopravních souvislostí V územi z důvodu nepřiměřeného navýšení hlukové zátěže
pro jeji obyvatele, PosouzeniWURÚ je V tomto směru nedostatečné.

odůvodněni námitky

Ve Vyhodnocení V|ivů 5.aZÚR ť'K na životní prostředí (SEA) se uvádí mj, toto:

PŘEDPjKLÁDANÝ VÝvoJ BEz UPLATNĚNí sazlJR lJK: Jednou z možností, jak
zajistit snížení hlukové zátěže z dopravy je převedení části silniční doprcvy na
železnici. Při realizacitraté v navrhovaných koridorech lze očekávat, že protihluková
opatření i vlastní stavebně technické řešení stavby bude zvoleno tak, aby celková
hluková zátěž území a sídel byla snížena tak, aniž by nadměrně vzrostla hluková
zátéž v okolí 

^otidoru 
Pokud by nebyla uplatněna sazÚR ÚK. pravděpodobný vývoj

hlukové situace v území by vedl ke zhoršování hlukové zátěže, Nerealízování 1azIJR
UK by vedlo k vyššim intenzitám gilniční dopravy se všemijejími negatívními dopady
(zejm. produkce emísí a hluk)-

celé Vyhodnocení Vlivů na udžitelný rozvoj uvádi, že rca|izaci železniční tratě dojde
ke snižení intenzity dopravy na stáVající silniční síti a tím pádem ke sníženi hlukové
zátěže, s tímto názorem se neztotožňujeme, neboť možná dojde k přesunu někteďch
cestujícich ze stáVajicích automobilů do vlaků, ale naopak na něktených silnicích
dojde k nárůstu intenzity, nebot'Vzhledem k umístění terminálu u Roudnice n,L, se
budou tito cestující dopravovat k terminálu, kde zaparkují auta a přesednou na Vlak,
čímž dojde V celém regionu ke změně dopravních tokú a intenzit dopravy na
salničních tazich, což dokumentace vúbec nezohledňuje, A už vůbec nenízohledněn
stáVající hluk z dáInice D8 a to, jak bude tato skutečnost ovliVňovat hluk z železniční
trati,

obec je přesvědčena, že 5, aZÚR ÚK ani WURÚ neobsahují dostatečná opatření na
ochranU jejich obyvatel před těmito vlivy a Veškerá opatření maji být řešena až
V následujícím stupni, Přitom opráVněný investor nejenže zná směrové možnosti
umístění trati, ale zná i Výšková umístění a dokonce v tomto smyslU již zadal veřejnou
zakázku, tj. Veřejnou zakázku na umistění trati v koridoru územní rezervy, lze se tedy
opráVněně domnivat, že Vá9ní úkoly pro navazujíci dokumentace nebudou splněny,



Námitka ě.4

a. Vymezené územidotčené námitkou

k.ú, Černouček

b, obsah námitky

Požadujeme doplnit do náVrhu 5. aZUR ÚK adekvátni kompenzačni opatření pro
dotcené obce

c, odůvodnění námitky

V projednáVané dokumentaci nejsou stanovena žádná konkráni opatřeni k omezení
negativních vlivů navrhovaného záměru ani žádná kompenzační opatření pro obce,
které leží V těsné blízkosti záměru. Vše je odbýváno odkazem na měřítko zpracování
dokumentace a na to, že v tomto měřitku nelze žádná konkrétni opatření stanovit.
V rámci Vyhodnoceni vlivů na životní prostředí nebyla zpracována hluková studie,
proto nemohla být stanovena konkrétní opatřeni, ale naproti tomU v rámci
Vyhodnocení vlivů na životní prostředíje několikrát konstatováno, že íea|izaci
železniční tratě dojde ke snižení hlukové zátěže kolem silniční sítě a naopak
nerealizací tohoto záměru by se tato hluková zátéž výrazné zvýši|a. Dokumentace si
tak v néktenich částech odporuje-

vý§ledek hlasování: Přo: 7 Ploti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení č,9/1/2023 bylo schváleno

12. PqlláIJh!fuébqJygřgi ryU)

Zastupitelstvo bylo seznámeno s problematikou portálu veřejného uveřejněni a navrhlo řešeni
kteléje popsáno niže.

Návrh usnesení:
Za§tupitel§tvo prověří (PVU), možnosti vlastního uveřejnění, počet zveřejněných smluv
a možnost zřuš€ní smlouvy s (PvU),



výďdek hla$vání: Pto: 7 Proti:
Urnc§etrl č.l0/l2023 bylo ccltvíleno

13. Diltus

14. 7Á!b,

V Čemoučku dne 31. ].2023

ZapsaL Zdeněk Karhan

ověřovatelé ápi§u: Maňin Klíma

Libuše Havlíčková

Starostka obce Čemouček: lng. aích. Lucie Kavánová

Zdrželi se: 0


